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BLI MEDLEM I BOBYGDENS FRAMTID! 
För att bli medlem i Bobygdens Framtid betalar ni in 350 kr till Bankgiro: 5846-8018 (insats/andel: 250 kr som 
kan återfås vid utträde + medlemsavgift: 100 kr). Notera namn och adress vid inbetalningen. 
Årsavgift för 2023 100 kr. Aktuellt medlemsantal: ca 164 hushåll.
Följ oss på hemsidan: www.bobygda.se eller i vår Facebook-grupp “Bobygda”.
BOBYGDSBLADET delas ut 4 ggr / år till samtliga hushåll i Bobygden och publiceras på hemsidan. Meddela 
om du bor utanför Bobygden och vill ha bladet skickat. Om du vill skriva, annonsera eller hjälpa till med bladet 
så är vi tacksamma! Vi förbehåller oss rätten att redigera inkommet material utan att innebörden ändras. 
Kontakta Anna Linde 070-340 63 62, Erik Strömdahl 070-765 57 60 eller mejla info@bobygda.se 

Mobila biblioteket

Samlingslokal med kök, storbildsprojektor och 
ljudanläggning. 
Medlem   Ej medlem 
1 000:-   1 500:-    Helghyra fredag e.m. t.o.m. sön e.m.  
   500:-       750:-    Heldag 12 tim. 
   250:-       500:-    4-timmarshyra 
2 000:-   4 000:-    Måndag till fredag 
      30:-         50:-    Utomhusbord med bänkar per dygn. 
Kontant eller Swish
Elisabeth Ohlsson 070-292 99 95. 

Hyr Bobygdsgården!

1

F.d. Bokbussen besöker Bobygda skola och förskola 
mellan 09.00 - 10.30.  Alla är välkomna!
Under hösten kommer den:
°  29 aug
°    3 okt
“    7 nov
°    1 dec (fredag)
Kontakt: mobilabiblioteket@hudiksvall.se 
eller 070-602 52 72

Mobila biblioteket i Hudiksvall är ett HelGe-bibliotek som är ett samarbete med
alla folkbibliotek i Gävleborgs län. Det innebär att du som har ett lånekort har
tillgång till över en miljon medier som du kan låna och lämna tillbaka på alla av de
46 bibliotek som ingår i samarbetet. Saknar du något som inte �nns på mobila
biblioteket, kan du reservera hemifrån via vår gemensamma hemsida
www.helgebiblioteken.se eller ta kontakt med personalen på mobila biblioteket.
Du kan även lämna in smått farligt avfall när vi kommer. Vi tar emot glödlampor,
batterier, smink och småelektronik.

BOBYGDSBLA
Nr 117 JUNI 2023                                 www.bobygda.se

INFORMATIONSBLAD FÖR BOBYGDENS FRAMTID

Måste jag?
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SOMMARBREV FRÅN BOBYGDA SKOLA
Hej Bobygda!
Jag vaknar upp dagen efter skolavslutningen. Fina glada minnen från en härlig
sommarkväll med skolgården fylld av glada barn och nära och kära. Barnen sjöng
�na sommarsånger, våra instrumentelever underhöll på cello, piano, gitarr och �ol.
Tårtkön ringlade lång över gården och folket trivdes, pratade och skrattade.
En �n minnesvärd kväll!
De sista veckorna på terminen har vi fått njuta av fantastisk sommarvärme!
På förskolans gård har lek varvats med vattenpaus och solkräm och skugga har 
varit välkommen! Fem barn på förskolan är nu redo att gå vidare till förskoleklass 
och nästa vecka �ras det med sommarfest med egen lunch på byn och aktivitet. 
Sedan �rar hela förskolan att sommaren är här och att många av barnen går på en
välbehövlig sommarpaus.
Under sommaren ska det hända spännande saker på förskolan. De yngre och äldre
barnen ska byta sidor i huset för att skapa bättre förutsättningar till lek och vila. 
Det ska �yttas och pysslas och till hösten välkomnas ni till nya lärmiljöer.
Vi välkomnar en ny medarbetare, Katarina Ceder. Hon är färdigutbildad förskol-
lärare till jul och ska under hösten kombinera jobb och studier för att sedan
kunna jobba fullt ut.
På skolan har de sista veckorna innehållit många roliga dagar med schemabrytan-
de aktiviteter. Under några veckor jobbade vi i ett tema i samarbete med musik-
gruppen Engmans kapell. Vi övade in deras låtar, analyserade texterna och skapa-
de konst utifrån deras musik. Som avslutning jobbade vi med Per och Jocke från 
bandet under en dag och på kvällen bjöd vi in till konsert. Ett lastbils�ak blev till 
en scen och fotbollsplanen blev ett publikhav med picknick och samkväm. Det 
blev en �n kväll med trevlig underhållning trots att regnet hängde i luften.
Tack till Ceders Kjell som sponsrade med scen!
Dagen innan skolavslutningen möttes klass 6 och personalen i en brännbolls-
match. 6:orna hade klätt ut sig till “strögare”. “Ströga är att nöjesåka ett fordon 
oftast bil, helst med fordonet fullt av folk.” www.slangopedia.se
Vi i personalen hade klätt ut oss i 50-tals stil, Rockabilly. Vi gjorde storstilad entre i
�na bilar! Stort tack till Olivia Karlsson som stod för bilar och skjuts! I år gick 
vinsten till personalen.
På skolgården växer en cykelbana fram. Det är vaktmästare Dan som uppfyller en
dröm för �era av våra elever som älskar att cykla. Tack till Dan för initiativ och tid!
Tack till Sten Linde som lånat ut maskin!
Två av våra lärare som har jobbat hos oss under många år har nu valt att gå vidare
till andra uppdrag, Mark Pole och Ann-So�e Englund. Tack till er för �na år!
Vi välkomnar Anna Löfstrand och David Wåhlander som nya medarbetare. Anna
kommer att ansvara för klass 1-2 och David kommer att undervisa i slöjd.
Men först väntar ett sommarlov med sommarförskola och sommarfritids!

Föreningsnytt
I ett strålande påskväder serverades det kolbullar för fulla muggar (eller heta 
laggar) på Långfredagen vid jaktstugan i Gravbacka. "Stefan & co" jobbade så 
svetten (och solen) lackade, stort tack till er samt alla besökare, det blev många 
kära återseenden denna dag! 
Det blev en stor uppslutning av besökare även vid årets majkasa vid Glombo 
strand! Tack Dan Sedendahl för eldningsansvaret, Marcus Larsson för lån av plats 
och klass 2-3 för försäljning av korv, hamburgare och �ka vilket gav ett �nt 
resultat till klasskassan! 
Det har monterats in ett till skåp för förvaring i Bobygdsgrdens kök, det har 
köpts in av seniorerna. Nya kylar och frysar har köpts in till skolans kök för att 
underlätta husmors arbete. 
Mats och Mattias Olsson har monterat svenska �aggor i lyktstolparna och 
Sven-Erik Humla har svetsat nya fästen till �aggorna. Tack till familjen Nilsson i 
Skog som skänkt en gitarr till förskolan. Föreningen har ansökt om byapengen 
hos Hudiksvalls kommun för att köpa in bänkbord till rastplatser och badplatser 
och beviljats 5 000 kr. 

Nationaldagscaféet som numera blivit en �n och trevlig tradition hade i år 
över hundra besökare och Lisa Ohlsson, Anna Bryngelsson och Pia Dahlqvist 
serverade goda hembakta bakelser med gott ka�e!
Glad sommar!
Anna Linde
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Jag hoppas att ni alla får en �n och vilsam sommar! Vi ses till hösten!
Hälsningar Johanna Nordqvist, rektor

Skolstart 23 augusti kl. 8.40
Vi har lediga platser i �era av våra klasser! Välkomna att söka till oss!
Blanketter och information hittar ni på www.bobygdaskola.se
Följ oss gärna i vardagen på Instagram och Facebook.

Stickcafé och seniorer
Båda grupperna har sommaruppehåll och vi tackar såväl ansvariga som deltaga-
re för en trevlig och välbesökt termin. Håll koll på Bobygda på Facebook för 
datum då det drar igång igen!

Gårdsrundan Gålasop
I Sverige likväl i Hudiksvalls kommun är den lokala självförsörjningsgraden av 
livsmedel låg. I ett samarbete mellan LRF Dellenbygden och Delsbo centeravdel-
ning ska matproducenter och småföretagare som �nns i närmiljön marknadsföras 
i arrangemanget Gålasop.  
Vi gör en gårdsrunda för att konsumenterna lättare ska hitta allt som vår bygd 
har att erbjuda säger LRF Dellenbygdes ordförande Veronika Eriksson och Anette 
Spjutsvik från Delsbo Centeravdelning. Det �nns platser och produkter som var 
en nyhet för oss som vi hittat nu - Torsabo cider i Myra, Delsbo är en sån - och vid 
gamla 4H gården i Forsa kan man hitta mat-kaniner hos Kerstin Häggblom bland 
annat. 
Det �nns så många lokala matproducenter här där vi bor. Vi är precis i uppstarten 
att kontakta dem för att erbjuda dem att vara med.
En karta och lista på de besöksmål som �nns i Gålasop kommer i Dellenbladet 
och Glada Hudikbladet den 21 augusti  - de kommer även �nnas digitalt i Face-
bookgruppen Gålasop, Sök på #Gålasop så hittar ni den!
Vi hoppas på två �na dagar där vår bygd får visa sin �naste sida - landsbygden. 
Välkomna 26-27 augusti 11:00 - 16:00.
Vill du vara med som matproducent och ett besöksmål? Anmäl dig till anette.-
spjutsvik@centerpartiet.se innan  den sista juni med vad du säljer och din adress. 
Anette Spjutsvik

Vallkonsert
Friluftsfrämjandet Delsbo bjuder in till Vallkonsert på Råbergsvallen den 1 juli.
Anders Klang och Henrik Zacco, delar av musikgruppen Tre ögon i bäcken spelar 
för oss. Anders är dessutom riksspelman.  Musikaliska allkonstnärer med inrikt-
ning lokal folkmusik på dragspel och �ol.
Konserten börjar klockan 11.00 på Råbergsvallen. Konserten är utomhus, medtag 
gärna egen förtäring och stol/�lt. Frivillig musikavgift.
För den som vill så blir det vandring från Sellbergsvallen till Råbergsvallen under 
ledning av Friluftsfrämjandet. Samling klockan 10.00 på Sellbergsvallen.  
Konserten genomförs i samarbete med Musik vid Dellen och med stöd från 
Hudiksvalls Kommun. Kontaktperson är Anna Bryngelsson 073-812 42 69
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Årsstämma
Bobygdens Framtids Årsstämma 2023-04-01 kl. 13.00-14.13

Föreningens ordförande Anders Östgård hälsade medlemmarna välkomna till stämman.
Till ordförande valdes Inge Goodh. Till sekreterare valdes Anna Linde.
Till justerare av protokollet valdes Erik Eriksson och Lars Linde.
Stämman anser att den utlysts rätt: i Bobygdsbladets mars-nr (delas ut i postlådor och 
ligger på nätet), i HT:s Föreningsnytt samt på bobygda.se och facebookgruppen ”Bobygda”. 
Röstlängd: 38 närvarande.
Verksamhetsberättelsen fanns kopierad i utdelat material och presenterades med bilder  
av Anna Bryngelsson och Anna Linde. Jonas Jonsson presenterade nyckeltal för förening-
en, både ekonomiska och elevantal.
Rektor kunde inte delta fysiskt i år, men klass 6 hade gjort en �lm som presenterade 
skolans verksamhet med intervjuer av personal och elever samt visning av  lokalerna. 
Resultat och balansräkningen redovisades av Jonas Jonsson med ett plusresultat för året. 
Ekonomin fanns redovisad i handlingarna. 
Revisionsberättelsen redovisades skriftligt i handlingarna och lästes upp av Sten Linde. 
Lars Linde tillade att de har granskat räkenskaper och stämt av beslut på större investe-
ringar mot beslut på styrelseprotokollen. Stämman svarade med ett enhälligt ja till fortsatt 
ansvarsfrihet för styrelsen. På förslaget att plus-resultatet läggs till nästa års räkning gav  
stämman ett enhälligt ja.
Beslutades om oförändrad årsavgift, d.v.s. 100 kr/ hushåll. Inga motioner har inkommit.
 Valberedningen föreslog att höja arvoden för ordförande, sekreterare och vice ordförande 
och stämman beslutade att höja alla arvoden enligt förslaget. 
Valberedningens representant Henrik Svensson presenterade följande: Avgående är 
ordinarie ledamöter: Jonas Jonsson, Anna Linde, Anders Wallman, Anna Bryngelsson och 
suppleanter Lars Nyman och Tommy Vall. Valberedningen föreslog omval på samtliga 
t.o.m. 2025 och stämman röstade ja. Johan Eriksson suppleant har valt att hoppa av. 
Valberedningen föreslog Malin Kjärnet som suppleant på ett år t.o.m. 2024. Stämman 
röstade ja. Malin Kjärnet presenterade sig själv som förälder på skolan, boende i Delsbo 
och med erfarenhet av tidigare styrelsearbete. 
Sittande till 2024 är ordinarie: Anders Östgård, Mats Olsson, Sune Ohlsson. Valberedningen 
lade fram ett förslag på Jonas Jonsson som ny ordförande. Stämman röstade ja till Jonas 
som ordförande för 2023.
Revisorerna omvaldes på ett år: ord Sten Linde och Mats Rolfhamre, suppl Lars Linde. 
Valberedningen omvaldes på ett år: Henrik Svensson (sammankallande), Henrik Dolk och 
Fredrik Björk. Tommy Vall berättade att styrelsen beslutat att tilläggsisolera golven på 
Bobygdsgården och ställer frågan om medlemmarna anser att medel från donationskon-
tot kan nyttjas? Beslutades att nyttja pengar från donationskontot. Tommy Bergerståhl 
tipsar om att även ansöka pengar ur Iggesunds fonder för ändamålet. 
Erik Strömdahl, �lmare av Bobygds�lmen, berättade att han har �lmmaterial från byar och 
människor som han inte använt i �lmen. Hela �lmen + det bästa av extramaterialet tänker 
han lägga på en USB-sticka som man kan köpa. Se info sid 6 beroende på mängden 

Sommar-sporter
Boulebanan mellan Bobygdsgården och parkeringen �ck i�ol påfyllning av 
sand och den är fri att nyttja! Bouleklot och raka �nns att låna innanför porten.
Beachvolleybollnätet är på plats i Glombo. Boll hämtas och återlämnas i förrå-
det bredvid dasset.
Simlinan och �ytbryggan är på plats i Glombosjön tack vare Tony, Marianne och 
Kim - Tack!
Roddbåten Bölja af Glombo står stationerad vid badplatsen i Glombo och får 
nyttjas av medlemmar och bybor.
Nu hjälps vi åt att vara rädda om och nyttja dessa resurser i byn bäst vi kan! 

Barn / ungdomsledare sökes
För att bygdens barn och ungdomar ska få ha aktiviteter på hemmaplan
behöver vi hjälp att hitta ledare till barngympa (2-3 tim/v)och ungdomsgård
(3 tim/v). Man ska vara minst 18 år och lön utgår. Man kan åta sig ett av
uppdragen eller båda. Passar det dig eller vet du någon annan som skulle
passa? Kanske är ni några föräldrar som kan hjälpas åt och ta varannan vecka?
Ring Anna 070-340 63 62

Barngympa
Stort tack till alla barn och föräldrar för den här terminen, Så kul att så många 
ville vara med på gympan. Jag har haft fantastiskt kul och jag är tacksam för att 
jag fått låna barnen en stund på söndagarna. Hoppas nu alla får ett härligt 
sommarlov!
Bella Mood

Glombo beach
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 Jonas Jonsson berättade om syftet med föreningen och Johan Eriksson avtackades 
med en Delsbobricka. På efterföljande  möte konstituerades styrelsen enligt följande: 
Redan valt på årsstämman: Jonas Jonsson ordf. Konstituering: Anders Östgård vice ordf, 
Anna Linde sekr, Anna Bryngelsson vice sekr, Sune Ohlsson, Mats Olsson, Anders 
Wallman ledamöter. 1:a suppleant: Lars Nyman, 2:a suppleant: Tommy Vall, 3:e supple-
ant: Malin Kjärnet. Enligt tidigare beslut ska plats för suppleanter gå efter längst tid i 
styrelsen. Vid lika lång tid får lotten avgöra.
Ansvarsområden inom styrelsen: Skolansvarig: Jonas Jonsson, fastighetsansvarig: 
Tommy Vall.
Valberedningen önskar att få delta i varje styrelsemöte med minst en representant.

Årets Bobygding 2023 är utsedd! 
På Bobygdens Framtids medlemsmiddag presenterades årets vinnare: 
Erik Strömdahl - vår egen �lmare & reporter! Gåvan var utöver äran en smidesljusstake i 
form av en båt, specialtillverkade av Jannes Jonasson från Ö. Tolbo.

Årets Bobygding 2023 är utsedd! 
På Bobygdens Framtids medlemsmiddag presenterades årets vinnare: 
Erik Strömdahl - vår egen �lmare & reporter! Gåvan var utöver äran en smidesljusstake i 
form av en båt, specialtillverkade av Jannes Jonasson från Ö. Tolbo.
”Årets Bobygding 2023 är en person som nominerats…
För sin ny�kenhet...
För sitt aldrig sinande engagemang...
För sin förmåga att snappa upp de speci�ka detaljerna och lyfta dem..
Och för framtida generationer markerat Bobygda på den svenska kartan...
Har denne stockholmare blivit en äkta Bobygding!
Till Årets Bobygding 2023 utses därför Erik Strömdahl!"
Medlemsmiddagen blev en trevlig tillställning! God mat från Glada Hatten; Ungersk 
gulasch på högrev, limeaioli, blandsallad med kon�terade tomater, vitlöksbröd (levain). 
Efterrätt av Anna & Anna; Blåbärscheesecake i glas med ka�e. Roligt quiz och bra 
underhållning av Alternativorkestern med Jörgen och Chrille. Quizet vanns av Hallsta & 
co. Tack till alla som kom, ordnade och städade!

Donation
Om ni vill skänka en gåva till Bobygdens Framtid i samband med begravning
kan ni donera en gåva via tjänsten "Min gåva" - då ordnar de ett minnesblad.
Det går även att betala in till bg 5846-8018 eller swisha 1233440153. 
Ring/smsa då till 070-340 63 62 och meddela er hälsning, så ordnar vi ett 
minnesblad till begravningsbyråns minnesalbum.

Stort TACK 
till familjen Lundgren som hänvisade gåvor till Bobygdens Framtid i samband 
med Kurt Engelharts begravning och tack till er som lämnade gåvor!
Stort TACK till familjen Schulstad som hänvisade gåvor till Bobygdens Framtid 
i samband med Yngve Wästgårds begravning och tack till er som lämnade
gåvor!
Stort TACK för gåvor i samband med Gunvor Lindqvist och Hasse Grutes 
begravningar!

Lyskväll
vid Glombo strand lördag 26 aug kl 18-22! 
Vi tar farväl av sommaren och välkomnar 
hösten med tända marschaller och upplyst 
strand! Underhållning av Käcken & Garefors 
från kl 19. Grållegrillen säljer hamburgare och 
korv från kl 18. Klass 3-4 
Bobygda skola serveras �ka till förmån för sin 
klassresa. Fri entré!
Bobygdens Framtid

Vallvandring
Ny sträckning i år för Friluftsfrämjandet Delsbos traditionella vallvandring den 
19 augusti.
Boka datumet, mer info kommer under sommaren.
Anna Bryngelsson 073-812 42 69

Vallgudstjänster i sommar
25 juni kl 11 Nyvallen
9 juli kl 14 Råbergsvallen (tills med EFS)
23 juli kl 14 Lillvallen
30 jul kl 14 Julingvallen
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Sommarbio från 
Bobygda!
Efter att ha visats på biografen Zita i Stock-
holm i tre veckor är det åter igen dags för 
Svea bio i Delsbo att visa Långt ifrån - vadå? !
Den 27 juni och 11 juli kommer den att gå 
följande tider: 
Tis 27 juni 20:00
Tis 11 juli  11:00

Boka biljetter här!
https://bioseplus.se/webb/delsbo/

För de som inte har haft möjlighet att se den 
kommer �er chanser under hösten. 
Håll utkik på Svea bio.se!

Långt ifrån – vadå? 
+ extra allt på sticka!
Tyvärr har jag inte haft möjlighet att ha med alla 
byar och människor som jag �lmat i �lmen. Den 
skulle bli lite väl lång…
Men jag tycker det vore roligt att kunna visa det 
som inte är med, eftersom mycket är både bra och 
intressant. Därför håller jag på att klippa ihop allt 
extramaterial till en ”extra�lm” som skall läggas på 
en USB-sticka (alternativt DVD-skiva) tillsammans 
med original�lmen. 

Stickan levereras i en �n liten ask med fyrfärgstryck och eftersom det är ett omfat-
tande material som kräver hög minneskapacitet, blir priset 400:- / sticka eller DVD. 
Fördelen med en sticka (= USB-minne) är att materialet går att spela upp på alla 
typer av spelare, TV-apparater eller datorer med USB-anslutning. Innehållet kan 
också kopieras över till en egen hårddisk.
Extramaterialet innehåller bland annat �lm från Källeräng med Odd Sjöblom, 
Göök-Bengts syster Teresia, Glombo kvarn, Nicke Rosén, Karin Holm i Oppsjö, Mäl 
Anna Svensson på Månsbacken, Permas Rune Eriksson om bl.a �ygolycka, Marga-
reta och Reinhard Wallman om ”Tappers” samt Anita Olshäll om verkstan i Västa-
näng.
Flera har redan beställt sticka och ni som vill göra det kan kontakta mig via mail 
es�lm@mac.com eller sms/telefon 070-765 57 60. 
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Matstafetten
i Bobygda arrangeras i år 2 sept! 
Tider kommer efter anmälan men boka upp  em/kväll. Kostnad: 100:-/deltagan-
de par (sambos/vänner/grannar/ytligt bekanta)
Får du inte med dig någon så anmäl dig själv så �xar vi en kompanjon till dig). 
Det viktiga är att kunna ses och ha trevligt, det är inte en mattävling! Alla par 
kommer att få bjuda på antingen förrätt, varmrätt eller efterrätt, de andra två 
rätterna intar man i andra hem och vilka gäster som kommer till er blir en 
överraskning. 
Mer info fås per brev efter anmälan. Anmälan senast ons 23 aug till Veronica 
070-998 44 43 eller Henrik 070-341 66 81, ange namn på vilka som ska delta, 
adress ni kommer be�nna er på (man kan låna bostad) samt ev. allergier.
//Matstafettgeneralerna

Bobygdas sångfåglar
På måndagar kl 17.30-18.30 med start 
28 aug trä�as sånggruppen på 
Bobygdsgårn med sångcoachen 
Lars-Ove Hedqvist.
Vi vill gärna bli �er,så välkommen att 
sjunga med oss! Man får prova en 
gång utan kostnad. Tveka inte! Det är 
helt prestigelöst.
Anna Bryngelsson 073-812 42 69

Prättingbergsvandring med Stubb-Folke
Den 13 juni anordnades en 
vandring i Prättingberg där 
Stubb-Folke berättade om 
de olika gårdarna. Det var  
stort intresse och �era del-
tagare berättade egna min-
nen. Jag spelade in det hela 
och kommer att klippa ihop 
en liten �lm som man ska 
kunna köpa. 
Återkommer till hösten!
Erik Strömdahl 
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Nysatt regnbåge i Sarvtjärn!
Fiskekort �nns att köpa vid automaten på Svedja Gräv & Schakts verkstadsvägg, 
eller använd I-�ske.
Obs! Dålig mottagning vid sjön.
Pris 150 kr för max 3 �skar/dygn.
Vägbeskrivning från Bobygda till Sarvtjärn:
Sväng vänster vid Lillvallskorset, efter ca 1 km ligger den på höger sida.
Info: Dagmar Dolk 070-637 65 69. Dellenbygdens FVO

Utomhus-jympa som passar alla!
Måndagar kl 18-19 vid Bobygda skola. Vid dåligt väder ställer vi in via 
facebook-gruppen Bobygda eller ring/smsa vid tveksamhet. Ingen anmälan. 
Medtag liggunderlag. Frivillig avgift. Start 3 juli.
Välkomna!
Pirkko Vesara 070-380 31 13

Lilla torpet uthyres 
i Loppet
Uthyres per dygn eller vecka. 
För max 2 pers. 1 r.o.k. samt 
badrum. 
Gångavstånd till Loppets 
badplats.
Pirkko Vesara 070-380 31 13

Mina år på Bobygda skola. 
Hej jag är Tilde och jag har gått på Bobygda skola sedan klass 2.
 Under det här 5 åren så har vi hunnit med otroligt mycket, det känns ju som att jag 
nyss har gått ur fyran. De årliga Julingvallen-vandringarna, hemkunskapen, alla 
klassmys och alla djurdagar. Det är ju inte alla skolor som tillåter att ha djur med sig 
på skolan, så det är lyx. 
Jag längtade alltmer till sexan när jag såg alla brännbollsmatcher och sedan att få 
vara med själv var jättekul. Även sexans lunch var så �n. Det är bevis på att vi är 
bortskämda av alla lärare här. Och så när vi lagade lunch till lärarna var också en 
höjdpunkt. Åren på Bobygda kommer vi inte att glömma. 
Avslutningsvis så vill jag tacka min lärare Maria och alla andra lärare, jag är tacksam 
över att ha fått gå här och ser fram emot att börja på Ede skola med Bobygda skola i 
bakhuvudet. 
TILDE
Hej jag är Matilda och det roligaste med Bobygda skola har varit alla grejer vi har 
hittat på med klassen. Som till exempel när vi gick i trean läste vi Mio min Mio och 
sedan gjorde vi en teater som vi visade upp för alla föräldrar. Och alla klassmys vi har 
haft och lekarna vi lekt. Det har varit en rolig tid att få gå på den här skolan. Bränn-
bollsmatchen och sexans lunch är nog nånting vi kommer minnas länge. Det var 
synd att vi inte �ck ha hemkunskap det här året. Men det var kul när vi väl hade det 
och det var väldigt kul att få laga lunch till lärarna. Det är också lyxigt att vi har 
djurdagar och att kunna gå omkring och titta på alla djur. Vi hade den bästa läraren 
och jag skulle vilja tacka henne och alla andra lärarna för de senaste åren. 
Nu har jag gått här i 7 år och ser fram emot att få börja på Ede. 
MATILDA

Kl 19.30 vid Bobygda skola. 
För alla åldrar, lag indelas på plats.
Ta med ett glatt humör samt släkt och vänner.
Det är bara att komma!
Simon & Lillie info 073-848 00 36

Brännboll på midsommarafton!

Kärt barn har många namn.
Karin Holm i Oppsjö berättar att det �nns olika namn på socknarna i Hälsing-
land. 
”Vi som kommer från Delsbo kallas för Dellbotjyvar, beroende på att när järvsöbor-
na skulle fara till marknaden i Hudiksvall och sälja sina produkter, så var det så 
långt att åka så de måste övernatta i Delsbo. Men på morgonen när de skulle fara 
vidare, så hade de bara �aket kvar på kärran, för hjulen var stulna. Därför kallas vi 
Dellbotjyvar och jarsöborna för Jasjö�aka. På det viset så �ck vi heta dellbotjyva 
och jarsöborna kallar vi för jarsö�aka efter den händelsen. Men det är ju så att 
varenda socken har omkring här ett namn. 
I Hög går de i �ock som får. Om någon köpt en ny bil köper alla en ny bil och om 
någon satt in perspektivfönster så sätter alla in perspektivfönster. För så gör 
hög-socknesfåra. ” 

Krutes butik
Jag och min pappa söker efter någon som kan ha foton från Krutes 
gamla butik i Svedja? Det var min pappas morfar som ägde den. 
Olivia Karlsson 076-821 32 23,
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Östra och västra Bobygda
Karin Holm i Oppsjö har starka minnen från sin skoltid på 50-talet.
”Jag tror att det fortfarande �nns en gräns som delar Bobygda i en östlig och 
västlig del, där den östra kallades ”baksidan” av somliga.  Och jag tror det beror 
på att vi tidigare hade två skolor, dels i Vitterarv och dels i Västanäng och när 
skolan i Vitterarv lades ner 1949 skulle barnen �yttas över till skolan i Västanäng. 
Men man var nog inte riktigt accepterad när man kom från östra delen. Det är 
klart det var svårt för lärarna i Västanäng när det kom busfrön från Vitterarv, 
som inte riktigt platsade. Det innebar också att det blev problem, bland annat 
för mig.”
Hur då?
”Jo, när man kommer från Oppsjö som skulle höra till Vitterarvs skola, och 
hamnar i Västanäng, var jag också den enda enda �ickan från ”baksidan”. Det 
här var 1950 och alla ungar brukade leka ”Ge mig en vink” uppe på skolberget. 
Alla utom jag. Jag ville, men �ck inte, så jag gick varenda rast ensam och sparka-
de på stenar på skolgården. Lärarna märkte inget, för de var väl upptagna med 
något inomhus. 

Jag, David är född i Enskede i södra Stockholm och Therese i i Tibro i Västergöt-
land. Vi trä�ades via en dejtingsajt på nätet 2012 och Therese �yttade väldigt 
snabbt hem till mig. På hösten köpte vi hus i Tungelsta där vi bodde i nio år. Efter 
att vi sålt huset �yttade vi till en hästgård på Lisö i trakten av Sorunda där också 
barnen är döpta. 
För en tid sedan �ck vi genom Anna och Sten Linde möjlighet att hyra det 
nybyggda timmerhuset uppe på åsen som också därför kallas Lindes-berg. 
Vi har haft tur. Therese har just fått jobb som undersköterska på Edshammar och i 
går �ck jag tjänsten som slöjdlärare på Bobygda skola!  
Ni var och såg ”Långt ifrån – vadå?” på Zita i Stockholm? 
Ja, vi åker normalt aldrig in till stan, och vi gjorde det enbart för att se �lmen. Det 
var en väldigt häftig känsla att åka till centrala Stockholm och se Bobygden där! 
Och det speciella är att vi ju är på väg att �ytta därifrån och ska göra samma resa 
som du gjorde för många år sedan! Att se den i Stockholm kändes väldigt speci-
ellt jämfört med om man sett den i Delsbo, nu blev det ju som att se en reklam-
�lm för en plats dit man skulle åka och som man inte kände till så väl. 
”Det var en chockartad upplevelse att kliva ut på Birger Jarlsgatan efter �lmen, 
eftersom jag mentalt redan befann mig i Bobygda” säger Therese och skrattar. 

Erik Strömdahl

Nya Bobygdingar
David, Therese, Alme och Isar Wåhlander 
ska �ytta upp till ”Lindes-berg” i Västan-
äng i slutet av juni. Jag trä�ade dem på 
Bobygdsgården på Nationaldagen. 
”Vi hade letat efter något ställe i hela 
Hälsingland sedan 2017 och anledning-
en till att vi siktade på Bobygden, var för 
att vi hade märkt att vi trivdes väldigt bra 
i Dellenbygden. 
Sedan, när vi tittade på Bobygda skolas 
hemsida blev vi väldigt intresserade. Det 
verkade vara en intressant skola som 
säkert skulle passa våra barn väldigt bra 
och när vi gjorde ett besök, så kände vi 
att det var precis det här vi hade letat 
efter! 
Dessutom är det Sveriges absolut vack-
raste plats!”

Så efter att jag funderat på hur 
jag skulle kunna bli populär, �ck 
jag en idé: 
Mina föräldrar drev ju biografen 
och samlingslokalen i Oppsjö 
och till den hörde en liten kiosk. 
Där snodde jag tvåöres kola som 
jag tog med till skolan och sålde 
till de andra barnen. Då blev jag 
populär! Åtminstone i tre dagar, 
tills lärarinnan Lydia Rosén 
upptäckte det. Och då var hon 
inte god att tas med! 
– Det är absolut förbjudet att 
sälja godis på skolan och man 
skall inte heller äta godis på 
skoltiden, så det får du sluta 
med! 
Och det gjorde jag naturligtvis. 
Men vad gör man inte för att bli 
populär?!”
Erik Strömdahl
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